
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 486 

 

На 7 март 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство 

Рельово, община Самоков, Софийска област. 

  Докладва: Силвия Стойчева 

2. Проект на решение относно отваряне на запечатани 

помещения, определени за съхранение на изборни книжа и 

материали от нови и частични избори за кметове на 10 март 2024 г. и 

след втори тур на изборите, в които се съхраняват изборни книжа от 

предходни избори и референдуми. 

  Докладва: Силвия Стойчева 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Елка Стоянова 

4. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Димитър Димитров, 

   Росица Матева, Севинч Солакова, Йорданка  

   Ганчева, Гергана Стоянова, Елка Стоянова,  

   Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Красимир 

   Ципов, Любомир Георгиев и Камелия Нейкова 

5. Проект на решение относно изключване на организация от 

състава на Обществения съвет към ЦИК. 

  Докладва: Росица Матева 

 



2 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Ерхан Чаушев. 

 

Заседанието бе открито в 10,50 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Тринадесет членове сме в залата – имаме кворум за 

провеждане на заседание. 

Поради ползване на отпуск отсъства колегата Чаушев. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство 

Рельово, община Самоков с докладчик госпожа Стойчева. 

2. Проект на решение относно отваряне на запечатани 

помещения, определени за съхранение на изборни книжа и 

материали от нови и частични избори за кметове на 10 март и след 

втория тур на изборите с докладчик госпожа Стойчева. 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик госпожа 

Стоянова. 

4. Доклади по административни преписки с докладчици 

господин Войнов, Димитров, госпожа Матева, Солакова, Ганчева, 

Стоянова, Гергана Стоянова, Стойчева, господин Ципов и Георгиев. 

Колеги, моля за вашите предложения по дневния ред. 

Госпожо Матева, заповядайте. 
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РОСИЦА МАТЕВА: Госпожо Председател, моля да включим 

точка в дневния ред: Проект на решение относно изключване на 

организация от състава на Обществения съвет към ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам ви това 

да бъде точка пета: Проект на решение относно изключване на 

организация от състава на Обществения съвет към ЦИК с докладчик 

госпожа Матева. 

Други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Госпожо Стойчева, заповядайте в точка едно: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА 

ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО РЕЛЬОВО, 

ОБЩИНА САМОКОВ, СОФИЙСКА ОБЛАСТ. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-

229/07.03.2024 г. е постъпила преписка от ОИК – Самоков, която 

съдържа Решение № 239-МИ/19.02.2024 г. на Общинската 

избирателна комисия. С това решение на основание чл. 42, ал. 3 от 

ЗМСМА са прекратени пълномощията на кмета на кметство Рельово 

Йордан Станков Клещанов. 

Извършена е служебна проверка на интернет страницата на 

ГД ГРАО при МРРБ, от която е видно, че населението на село 

Рельово към 15 декември по постоянен адрес е 146 души, поради 

което в кметството следва да се произведат частични избори. 

Представени са всички изискуеми документи съгласно 

Изборния кодекс, поради което предлагам Централната избирателна 

комисия да приеме решение, с което предлага на президента на 
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Република България да насрочи частичен избор за кмет на кметство 

Рельово, община Самоков, Софийска област. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3008-МИ/07.03.2024 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Моля, госпожо Председател, да 

гласуваме и писмо до президента, с което да изпратим преписката за 

предприемане на необходимите действия от негова страна. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

 

Госпожо Стойчева, заповядайте и във втора точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОТВАРЯНЕ НА 

ЗАПЕЧАТАНИ ПОМЕЩЕНИЯ, ОПРЕДЕЛЕНИ ЗА СЪХРАНЕНИЕ 

НА ИЗБОРНИ КНИЖА И МАТЕРИАЛИ ОТ НОВИ И ЧАСТИЧНИ 

ИЗБОРИ ЗА КМЕТОВЕ НА 10 МАРТ И СЛЕД ВТОРИЯ ТУР НА 

ИЗБОРИТЕ, В КОИТО СЕ СЪХРАНЯВАТ ИЗБОРНИ КНИЖА ОТ 

ПРЕДХОДНИ ИЗБОРИ И РЕФЕРЕНДУМИ. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, в папка с моите инициали 

моля да се запознаете с проект на решение относно отваряне на 

запечатани помещения, определени за съхранение на изборни книжа 

и материали от нови и частични избори за кметове на 10 март 2024 г. 
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и след втори тур на изборите, в които се съхраняват изборни книжа 

от предходни избори и референдуми. 

Предлагам Централната избирателна комисия с това решение 

да разреши отваряне на запечатани помещения, определени за 

съхранение на изборни книжа и материали, като отварянето на 

помещенията да се извърши не по-рано от 20,00 ч. на 10 март, 

съответно 20,00 ч. на евентуален втори тур на изборите.  

Определянето на помещенията да се извърши съгласно т. 1 от 

Решение № 1750 на ЦИК, а достъпът да се осъществи по реда на т. 5 

от същото решение, като за всички извършени действия от 

назначената със заповед на кмета на съответната община комисия да 

се състави протокол съобразно изискванията на т. 6 и т. 8 от 

Решение № 1750 и да се изпратят необходимите документи на 

Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания или предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3009-МИ/07.03.2024 г. 

 

Продължаваме с точка четвърта от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, моля за 

последващо одобрение на изпратеното писмо с изх. № МИ-00-28, 

което беше обсъдено на работна група. Качено е в моя папка, 

подпапка „последващо одобрение“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 1 

(Севинч Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, на предходното заседание взехме 

решение за възнаграждението на техниците за изборите на 10 март. 

Моля за последващо одобрение на писмата, с които 

уведомихме ОИК и кметовете за решението, както и на писмата, с 

които указахме на кметовете да сключат договори с техниците. Тези 

писма са също в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, в тази връзка ви докладвам за 

сведение писма, с които общинските избирателни комисии ни 

информират за имената на техниците по поддръжка на машините – 

вх. №№ МИ-06-275; МИ-15-239; МИ-15-239-1 и МИ-15-239-2, както 

казах, докладвам ги за сведение. 

Във връзка с новите и частични избори на 10 март предлагам 

да изпратим писмо до общинските избирателни комисии и кметовете 

на общини, в които ще има машинно гласуване, с указания по 

прилагане на методическите указания. 

Проектът на писмо е в моя папка. Там са направени и  

корекциите, които коментирахме преди малко. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите предложения и изказвания по писмото, като се направи 

редакция в абзаца относно протокола, който ще се състави и 
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подписва. Всъщност това ще бъде протоколът, който ще е 

приложение към писмото, което разглеждаме в момента. 

Колеги, малко по-късно ще върна на доклад проекта на 

писмо, след като се направят някои редакции. 

Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, във връзка с първото докладвано 

от мен писмо с изх. № МИ-00-28, сме получили два отговора 

съответно с вх. №№ МИ-00-29 и МИ-00-30. Докладвам ги за 

сведение и запознаване. 

Постъпило е писмо от „Карго-партнер“ с вх. № МИ-23-

22/06.03.2024 г. То е в отговор на нашето запитване за броя на 

предадените в склада акумулаторни батерии след произведените на 

втори тур избори за кметове на 5 ноември. Броят им е 5845 – точно 

колкото е и в доклада на „ЕнЕрДжи Сорс“ при преброяване на 

батериите – докладвам за сведение. 

Връщам на доклад докладната записка от директора на 

дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-59. По нея на 

предходното заседание взехме решение да се приеме изпълнението 

на работата и да се подпише между страните приемо-предавателен 

протокол по т. 4.1 от договора. Пропуснахме да вземем решение от 

кого да бъде подписан приемо-предавателният протокол от името на 

Възложителя. 

Предлагам приемо-предавателният протокол за Възложител 

да бъде подписан от Румен Цачев, ръководител на звено „Правна 

дейност“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 
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Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Колеги, в моя папка има две писма. С проектен номер 9141 

сме написали писмо до господин           Г., който беше възразил 

срещу решение на Общинска избирателна комисия – Плевен. 

Отнасяше се до предизборната кампания и все още въртящото се във 

„Фейсбук“ интервю на ръководителя, директора на общинския 

музей.  

За да не продължаваме повече тази кореспонденция, този път 

категорично съм записал, че постановеното решение е правилно и 

законосъобразно. Цитирал съм текста, който е в решението на ОИК. 

Моля да го погледнете и ако имате някакви редакции или 

идеи за промяна, да ги отразим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на писмо. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в моя папка има писмо до 

господин Вандерпъмп по повод предложението им да бъдем 

съорганизатори, домакини на летен симпозиум. В папката е 

отговорът. Припомням, че през 2023 г. беше в Лисабон. В папката 

ми е писмото-отговор с проектен номер 9142.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в папката „Въпросник – 

Естония“, където е писмото на Министерството на електронното 

управление, с вх. № ЦИК-07-100-10 ще видите превода на 

Въпросника и ще разберете защо не съм ви го докладвал. Докладвам 

съдържанието на Въпросника за сведение. 

Следващият ми доклад е с вх. № ЦИК-07-22/06.03.2024 г. В 

моя папка „среща Италия“, но по същество писмото е от 

Международната фондация за избирателни системи (IFES) във 

връзка с подготовката на среща на върха на демокрацията в Сеул на 

19 март. На тази среща ще се обсъжда нещо като доброволно 

присъединяване към Харта, свързана с погрешна информация, 

дезинформация и комуникация между органите, които се занимават 

с избори. Писмото е от директора на регионалния офис на IFES – 

докладвам го за сведение, тъй като предложението в писмото е, ако 

искаме да се  присъединим, или имаме някакви бележки по темата, 

да ги информираме – докладвам го за сведение, вх. № ЦИК-07-2-

1/05.03.2024 г. 

Имам още един доклад, който също е за сведение – вх. № 

ЦИК-07-17-1, има и превод. Това е срещата на Европейската мрежа 

за сътрудничество в областта на изборите – онлайн среща. Може да 

погледнете графика. Срещата на 7 март е минала, следващата е на 11 

март и на 21 март. Информацията, която е постъпила с писмото, е, че 

няма да има преводи на езици, различни от английския, като е 

посочено и как може да се включи участник  в тези срещи онлай. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви жалба с вх. № 

МИ-20-10/05.03.2024 г. срещу Наказателно постановление № 3 от 

12 февруари. Тя е до Софийски районен съд. Преписката е 

подготвена, комплектувана и ще бъде изпратена на Районния съд – 

докладвам я за сведение. 
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Докладвам ви писмо, с което ни се изпраща приемо-

предавателен протокол – вх. № ЦИК-00-216-4/05.03.2024 г. С него, 

както казах, ни се изпраща приемо-предавателен протокол, който 

следва да бъде подписан във връзка с доставения сървър за работа на 

новата деловодна система. Сървърът е доставен още през месец 

август, но тъй като не е подписан този протокол, не може да се 

пристъпи към плащане.  

Предлагам ви да вземем решение да бъде подписан този 

приемо-предавателен протокол, като от страна на Централната 

избирателна комисия предлагам да бъде подписан от директора на 

дирекция „Администрация“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви няколко 

документа, свързани с новата деловодна система – с проведеното 

вчера обучение на служителите от администрацията. Едното е 

протокол за техническа поддръжка с вх. № ЦИК-00-27-2 от 6 март – 

за сведение. 

Следващото е с вх. № ЦИК-00-27-3 от 6 март, което е 

протокол за проведеното обучение с имената и подписите на 

служителите от администрацията, които са присъствали. За мен леко 

е странно обстоятелството, че на това обучение от деловодството, от 

четиримата деловодители, които основно ще работят с тази 

деловодна система, е присъствал само един. На въпроса ми към 

директора на дирекция „Администрация“ защо не са присъствали 

всички деловодители отговорът беше, че са имали много работа. 

Проверих в старата деловодна система – 39 преписки са обработени 
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от четирима деловодители вчера. Смятам, че директорът на 

дирекция „Администрация“ следва да организира по някакъв начин 

обучението на деловодителите, които основно ще обработват 

документите в тази деловодна система. 

Следващият ми доклад в тази връзка е с вх. № ЦИК-00-216-

5/06.03.2024 г. – Инструкция за работа с „Архимед“ за 

администрацията на ЦИК. Цялата Инструкция е публикувана във 

вътрешната мрежа в папката с моите инициали – за сведение. 

Колеги, докладвам ви заявление за достъп до обществена 

информация с вх. № ЦИК-16-1/06.03.2024 г. от            Д.        П., 

която на основание чл. 40 от Закона за достъп до обществена 

информация желае да получи от ЦИК информация за общия брой на 

постановените съдебни решения през 2023 г. по дела срещу решение 

по Закона за достъп до обществена информация от ръководената от 

председателя на ЦИК администрация.  

Изброени са шест въпроса и е посочен имейл за отговор. Тъй 

като преписката е постъпила вчера, имаме определения в закона 

срок, в който да бъде подготвен отговор по тези въпроси, и ще 

насоча към звено „Правна дейност“.  

В тази връзка извърших проверка на интернет страницата на 

Централната избирателна комисия, в секция „достъп до обществена 

информация“ и установих, че Централната избирателна комисия не е 

публикувала отчет по Закона за достъп до обществена информация 

за 2023 г. Ще възложа на директора на дирекция „Администрация“ 

за следващото заседание да бъде подготвен този отчет за одобрение 

от ЦИК, ако не възразявате. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам вх. 

№№ МИ-06-283 и МИ-06-282 от 7 март – и двете преписки са от 

кмета на община Любимец, във връзка с унищожаване на книжа, 

неценни документи с приложен акт за унищожаване на неценни 

документи от изборите за народни представители и за президент и 
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вицепрезидент на 14 ноември 2021 г., и за народни представители от 

2 октомври 2022 г., включително становище на отдел „Държавен 

архив“, регион Хасково и протокол за унищожаване на неценни 

документи. 

Докладвам по постъпила фактура от „Рикуест“ в Централната 

избирателна комисия докладна записка с вх. № ЦИК-09-

69/07.03.2024 г. Това е Допълнително споразумение от 13 юни 

2023 г. към Договор № 4 от 2022 г. за абонаментно обслужване на 

системата за гласуване от „Рикуест“ ООД. 

Представен е и контролен лист. Видно от докладната записка, 

фактурата отговаря на изискванията на Закона за счетоводството. 

Налични са средства по §§ 10-20 по бюджета на Централната 

избирателна комисия.  

Предлагам да одобрим разхода и извършване на плащането. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 

(Севинч Солакова). 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от А1 България ЕАД в ЦИК е 

постъпила фактура по сключен Договор № 18 от 2023 г. Фактурата е 

постъпила с вх. № ЦИК-99-22/26.02.2024 г. Извършена е проверка на 

фактурата и на цялата предоставена информация. 

С докладна записка вх. № ЦИК-09-66/07.03.2024 г. и 

приложен контролен лист се изразява становище относно 

законосъобразността на плащането и правилността на представената 

фактура. Налични са средства по бюджета на Централната 

избирателна комисия. 

Предлагам да одобрим плащането по фактурата. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа има 

няколко писма до Районна прокуратура – Бургас – четири, за лица, 

гласували в нарушение на първия тур на местните избори на 

29 октомври. Лицата са дописани в избирателните списъци. 

Нарушението се изразява в това, че нямат избирателни права, тъй 

като настоящият им адрес е извън страната.  

Виждате, в единия случай е в Кипър, Германия – два случая, 

и в единия случай става дума за чужд гражданин. 

Предлагам ви за чуждия гражданин да не изпращаме и да не 

сезираме районната прокуратура. Остават трите писма, които са с 

настоящ адрес извън страната. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по писмата с проектни номера: 9151, 9152 и 9153 до 

Районна прокуратура – Бургас? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: В тази връзка ви уведомявам, че 

папката от 27 февруари, която съдържаше всички данни за 

гласувалите в нарушение, както и гласувалите повече от един път – 

приложенията към писмото на ГД ГРАО, се намира в папка „местни 

избори 2023“, за да може всеки един да може да извършва такава 
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справка по приложенията, а самата документация се намира срещу 

залата на Централната избирателна комисия. 

За сведение ви докладвам с вх. № ЦИК-09-61/05.03.2024 г. 

справка за ефекта от увеличението на осигурителния доход през 

периода 2025 – 2027 г. Предлагат от счетоводството да бъде 

изпратена информация до служителя в дирекция „Държавни 

разходи“ в Министерството на финансите във връзка с бюджетната 

процедура. Не са посочени конкретни указания или искане от 

Министерството на финансите. Явно става дума за неофициална 

информация, която следва да се предостави. 

Колеги, във връзка с частичните и нови избори на 10 март във 

вътрешната мрежа има изготвен проект на писмо до всички 

общински избирателни комисии с копие до кметовете на общини.  

Предлагам ви да изпратим формуляра на протокол за 

приемане и предаване на изборни книжа и материали от общинските 

избирателни комисии в Централната избирателна комисия само за 

сведение с оглед улеснение на колегите от ОИК при подготовката и 

комплектуването на документите за предаване в Централната 

избирателна комисия. Изрично посочваме, че този протокол ще се 

състави в Централната избирателна комисия. 

Ако няма друго писмо, в това писмо да дадем указание 

относно устройствата за видеонаблюдение – в случаите, когато ще 

има втори тур, те да бъдат оставени в общинските администрации за 

съхранение, а общинските избирателни комисии да ги предадат след 

приключване на втория тур заедно с останалите протоколи, книжа и 

материали в Централната избирателна комисия. 

Колеги, с оглед на това, че нямахме работна група за 

обсъждане на съдържанието на формуляра на протокола, докладвам 

ви го за запознаване и в следобедната част да го гласуваме за 

изпращане. 

С оглед уточнението, което направихме на работна група и 

изпратеното писмо до община Дулово по повод постъпилата 

информация за гласуване в нарушение в община Дулово, в две 
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секции в село Вокил, и с оглед на необходимостта от предоставяне 

на допълнителна информация от членовете на секционните 

избирателни комисии се снабдихме от електронната платформа на 

общинските избирателни комисии с адресите на членовете на 

секционни избирателни комисии № 440 и № 441.  

Във вътрешната мрежа е изготвен проект на писмо. До всеки 

един член ще бъде изпратено отделно писмо с искане в 7-дневен 

срок от получаване на писмото да предоставят информация дали в 

изборния ден на втори тур – 5 ноември, е имало избиратели, които са 

гласували с придружител, дали секционната избирателна комисия ги 

е вписала в списъка за допълнително вписване на придружителите, а 

в случай че не са вписани в този формуляр (Приложение № 79-МИ), 

къде са дописани лицата, които са били придружители на 

избиратели в съответната секция и какъв е броят на придружителите 

при гласуването в изборния ден. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли други 

предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, по повод на писмо с вх. № 

ЦИК-04-102/20.12.2023 г. от министъра на финансите до всички 

първостепенни разпоредители с бюджет в публичния сектор е 

представена докладна записка с вх. № ЦИК-09-65/06.03.2024 г.  

В писмото на министъра на финансите е посочен срок 

10 март за организациите, в които през 2023 г. е извършван 

вътрешен одит съгласно Закона за вътрешния одит в публичния 

сектор. Те трябва да изготвят и представят на министъра на 

финансите попълнен въпросник за дейността по вътрешен одит за 

2023 г. 
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В Централната избирателна комисия до настоящия момент не 

е извършван вътрешен одит съгласно Закона за вътрешния одит и не 

е предвидена длъжност за вътрешен одитор. Такова изискване по 

закон съществува за всички разпоредители с бюджет в публичния 

сектор, които имат бюджет над 10 милиона лева.  

В докладната записка изрично се подчертава, за да се 

напомни на Централната избирателна комисия, че в години, в които 

има избори, се приема план-сметка и допълнителни средства се 

гласуват по бюджета на Централната избирателна комисия. Счита 

се, че това е предоставена в допълнение информация, която следва 

да бъде обсъдена от Комисията. В този смисъл ви го докладвам за 

запознаване. 

Колеги, с вх. № ЦИК-09-30-1/06.03.2024 г. в изпълнение на 

протоколно решение на Централната избирателна комисия за 

събиране на оферти за закупуване на канцеларски материали – 

изпратено е писмо до одобрените фирми по списък към докладната 

записка с вх. № ЦИК-08-7/13.02. и с докладната записка е направено 

обобщение на получените две оферти в Централната избирателна 

комисия в срока, посочен в писмото – 29 февруари, с предложение 

въз основа на така представената справка – тя е приложение към 

докладната записка, поръчката да се възложи на РОНОС ООД, която 

предлага сигурност в качеството на предлаганите стоки, много добра 

цена и кратък срок на доставка.  

Налични са финансови средства по бюджета на Централната 

избирателна комисия. 

Предлагам ви да одобрим предложението поръчката да се 

възложи на РОНОС ООД и да одобрим разходи в размер на 

1050,10 лв. без ДДС.  

Контролният лист за извършване на предварителен контрол 

относно поемането на задължение в този размер е приложен към 

докладната записка с вх. № ЦИК-09-30 от 6 февруари 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 (Росица 

Матева). 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Гласувах против, тъй като към 

преписката не е приложен списък с материалите, които следва да 

бъдат закупени и доказателства за необходимостта от това. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за запознаване ви докладвам 

докладна записка с вх. № ЦИК-09-64/06.03.2024 г. за сключване на 

договор с регистрирана служба по трудова медицина и изготвяне на 

актуална оценка на риска. 

Ще ви помоля за последващо одобрение – във вътрешната 

мрежа е публикувано изпратеното писмо за съгласуване на графика 

за предаване на хартиените бюлетини от Печатницата на БНБ 

съгласно писмо с вх. № ЧМИ-26-1/05.03.2024 г. Изпратихме го 

вчера, че съгласуваме този график. Той е съобразен с искането на 

ЦИК в петък да бъдат предадени на общинските избирателни 

комисии с машинно гласуване, всъщност петък е денят, в който се 

предават всички бюлетини. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви получена 

грама с информация от заседанието на Работна група „Общи 

въпроси“, проведено на 5 март, с вх. № ЕП-04-01-94 от 7 март за 
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класиране съобразно решение на ЦИК и за сведение с оглед на 

информацията в нея. 

Докладвам вх. № МИ-15-240/05.03.2024 г., който ви 

докладвах на предходно заседание по отношение на проверка. 

Проверката е извършена в протокола с резолюция на проверяващия 

във вътрешната мрежа. Става въпрос за ОИК – Панагюрище. Засега 

за запознаване го докладвам. 

Докладвам вх. № НС-09-15/07.03.2024 г. – писмо от Районна 

прокуратура – Варна, която ни уведомява, че по преписката, 

цитирана в писмото, Районна прокуратура – Варна, с постановление 

от 2 април отказва да образува досъдебно производство за 

извършено престъпление по Глава три, Раздел три от Наказателния 

кодекс. 

Материалите от преписката са били изпратени по 

компетентност на РИК – Варна, с оглед данни за евентуално 

нарушение на Изборния кодекс, като е указано, след произнасяне, 

същите да бъдат върнати. Сочи се, че понастоящем преписката не е 

върната в Районна прокуратура – Варна, като молят материалите да 

бъдат изпратени на РП – Варна, ведно с копие на акта. 

Предлагам да изпратим с оглед това, че архивът на районната 

избирателна комисия се съхранява от областната администрация, да 

изпратим за предприемане на необходимите действия с цел 

предаване на преписката съобразно писмото на Районна прокуратура 

– Варна, както и уведомяване на ЦИК от областния управител на 

административен център Варна. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли други 

предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам постъпило 

писмо от зам.-министъра на външните работа на Република 

България с вх. № ЦИК-04-01-4-1/07.03.2024 г. Писмото е препратено 

от госпожа      А.          А. и е адресирано до председателя на 

Централната избирателна комисия, до зам.-министъра на 

правосъдието и до зам.-министъра на Министерството на 

електронното управление с копие до Народното събрание на 

Република България, като е относно разпространения от Словения 

Въпросник във връзка с обмисляното от властите в страната 

ограничаване на пасивното избирателно право на лица, извършили 

тежки престъпления. Препраща се на нашето внимание 

разпространеният Въпросник по електронен път посредством 

Европейската мрежа за сътрудничество в областта на изборите. Сочи 

се каква е целта и се отправя молба за изпращане на отговорите по 

електронен път.  

Припомням, колеги, че на предходно заседание докладвах 

този въпросник, който ни беше препратен от съответната дирекция 

към Европейската комисия. Срокът за изпращане на информацията е 

1 април и в момента се подготвя проект на отговор, който 

Централната избирателна комисия да обсъди и да се изпрати. В тази 

част с оглед, че вече Централната избирателна комисия е предприела 

действия, считам, че не е необходимо нещо друго. 

В останалата част от писмото се сочи, че в допълнение към 

предоставената под наш изходящ номер информация относно 

предстоящите в контекста на подготовката за изборите за 

Европейски парламент поредица от онлайн тематични срещи, 

организирани от Европейската мрежа за сътрудничество в областта 

на изборите, използват възможността да представят по-конкретни 

детайли за всяка от тях както следва – цитираният изходящ номер не 

е приложен към преписката, но колегата Димитров в днешното 

заседание докладва и Централната избирателна комисия вече прие 

тази информация за сведение по доклада му с вх. № ЦИК-07-17-

1/06.03.2024 г. – превода, а преписката е от 5 март. 
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Докладвам ви и писмо, постъпило от областния управител на 

Област Благоевград, с вх. № МИ-05-1/06.03.2024 г. Приложено във 

връзка с писмо с техен вх. номер и съответно изходящ на ОИК – 

Благоевград, и на основание чл. 183, ал. 4, чл. 480, ал. 2 и чл. 496, 

ал. 3 от Изборния кодекс е изпратен АУАН ведно с цялата 

административна преписка по издаването му за произнасяне по 

компетентност.  

След получаване на преписката ведно с придружителното 

писмо съм резолирала чрез директора на дирекция „Администрация“ 

до юристите в Централната избирателна комисия, като изрично съм 

посочила в резолюцията си да няма обяснения в широк порядък, 

както се случва обичайно със становищата. Въпреки това, аз 

благодаря на юристите, които са подготвили наименуваното 

становище, като идеята ми беше да има предложение към 

административнонаказващия орган. Естествено, Централната 

избирателна комисия ще предостави преписката за преценка в 

случая, тъй като председателят издава наказателното постановление. 

В становището с вх. № МИ-05-1-1/07.03.2024 г. е предоставена в 

детайли правната уредба без конкретни предложения, каквато ми е 

била резолюцията. 

Предлагам да се върне на юристите с цел да се предостави на 

административнонаказващия орган ведно с всичката необходима 

информация, действия за преценка от административнонаказващия 

орган. Не считам, че е необходимо протоколно решение. 

Колеги, докладвам вх. № ЦИК-07-23/06.03.2024 г. ведно с 

превод писмо относно актуализация на страниците как да гласуваме 

на web сайта за избори за Европейски парламент, език за 

дефиниране на данните. „20 март – България“ е озаглавено писмото 

и е от Дирекция „Граждански избори – Генерална дирекция 

Правосъдие и потребители“. 

Писмото касае да се направи задълбочена проверка на 

страниците как да гласуваме с оглед актуална информация и срокът 

е до 20 март. Тъй като и при предходни преписки сме възлагали за 
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проверка и предоставяне на информацията, аз ще възложа, а към 

момента го докладвам само за запознаване. Това са ми докладите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-68 от днешна дата във връзка с назначаване 

на комисия за разглеждане на оферти, постъпили по обществената 

поръчка с предмет: „Предоставяне на преводачески услуги за 

нуждите на Централната избирателна комисия“.  

В докладната записка е посочено, че са постъпили оферти от 

четирима кандидати. Следващата стъпка е да бъде назначена 

комисия, председателят да декриптира офертите, да бъдат  

разгледани, оценени и съответно класирани кандидатите. 

Посочено е, че офертите следва да бъдат декриптирани днес 

след 14,00 ч. съгласно графика на обществената поръчка и 

заложеното в ЦАИС. Към докладната записка също така е 

представен и проект на заповед за назначаване на комисията за 

разглеждане на офертите.  

Предлагам да уточним колегите, които са съгласни да 

участват в тази комисия, и да бъде гласуван съставът й, за да може 

да се придвижи документацията, да бъде оформена тази заповед и 

след 14,00 ч. да работи комисията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения за състав на комисия? 

Предлагам ви комисия в състав: госпожа Гергана Стоянова, 

член на ЦИК – председател; господин Димитров – зам.-председател 

на ЦИК – член, и госпожа         Е.            Х. – юрисконсулт в 

администрацията на ЦИК, член. Резервни членове: от Централната 

избирателна комисия господин Томов – зам.-председател на ЦИК и 

от администрацията господин         Ц. – ръководител на звено 

„Правна дейност“. 

Има ли други предложения? Няма. 

Моля да гласуваме това предложение. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви в моя папка, 

подпапка „Инфраструктура ЦИК“ с вх. № ЦИК-09-53/26.02.2024 г. 

докладна записка относно предоставяне на услуги и дейности по 

потребителска поддръжка и администриране на сървър в 

инфраструктурата на ЦИК от „Информационно обслужване“. 

Докладвала съм тази докладна записка в предходно заседание за 

запознаване.  

В тази папка са комплектувани всички документи, както и 

уточненията, които бяха направени по повод предложения проект на 

договор от системния интегратор. Също така е качен файл с 

коригиран проект на договор, който отразява предложения от 

Централната избирателна комисия, както и справка за сключените 

със системния интегратор до момента договори с различни предмети 

на дейности, за да е по-пълна информацията. 

Смятам, че са изяснени и уточнени нещата, но ви предлагам 

всичката тази информация ведно с кратки допълнения за 

запознаване – те не са много по-различни от предходния път, когато 

съм докладвала за запознаване, а само в коригирания проект на 

договор има някои промени. По възможност в следобедната част на 

заседанието мисля, че можем да разгледаме и гласуваме 

сключването на договора. Засега ви докладвам за запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, преди да 

прекъсна заседанието, моля в моя папка да се запознаете с докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-62 от 5 март относно предложение за 

провеждане на процедура за подбор за заемане на длъжността 

„счетоводител“ в администрацията на ЦИК, за да може в 

следобедната част да се обсъди и евентуално гласува.  
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В папка „писмо от Министерство на финансите“ ви моля да 

се запознаете с проекта на писмо до министъра на финансите, което, 

мисля, че обсъждахме вече в работна група, и това е финалният му 

текст. Евентуално да го гласуваме и да го изпратим. 

Колеги, прекъсвам заседанието и ще продължим в 14,30 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия.  

Има ли предложения по дневния ред? 

Продължаваме с доклади в точка четвърта: Доклади по 

административни преписки – господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, връщам на доклад 

предложението за писмо до общинските избирателни комисии и 

кметовете на общини, където ще има машинно гласуване на 

изборите на 10 март. В писмото са направени корекциите, които 

бяха обсъдени. 

Предлагам да вземем решение за изпращане на писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения по проекта? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, в тази точка искам да ви 

докладвам вх. № НС-06-13 – в папка от 26 февруари може да 

погледнете преписката. Това е писмо от община Враца, с което 

кметът на общината ни моли да се произнесем по отношение на 

искане за отваряне на запечатано помещение в общинската 
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администрация, където се съхраняват изборни книжа и материали от 

изборите от 2 октомври 2022 г. и 29 октомври 2023 г. Молбата е от 

лице, което иска да бъде отворено, за да може да предостави 

необходима информация по повод образувано по негово искане дело 

и във връзка с производство, образувано пред Окръжна прокуратура 

– Враца. 

Тъй като от изложеното в писмото  на кмета на община Враца 

става ясно, че това писмо не попада в някои от хипотезите на 

разрешаване на достъп от страна на Централната избирателна 

комисия, на основание т. 1 от наше Решение № 1750 от 10 март 

2023 г. предлагам да му отговорим, че достъп до тези помещения 

може да се осъществи единствено по разпореждане на съдебните 

органи или по искане на разследващи органи по чл. 52 от НПК в 

присъствието на длъжностни лица от общинската администрация, 

определени със заповед на кмета на съответната община. Проектът 

на писмото може да намерите в моя папка от днес. 

Колеги, предлагам малко по-късно да гласуваме отговора, за 

да може да се запознаете с преписката. 

Междувременно, ако позволите, ще ви докладвам преписка с 

вх. № ЦИК-00-81/06.03.2024 г. – писмо от Комисията за защита на 

личните данни, които ни изпращат информационен бюлетин със 

събития и инициативи в областта на защита на личните данни. Може 

да се запознаете с бюлетина в моя папка с днешна дата, където съм 

поставила като pdf файл и бюлетина, освен линка, който е за онлайн 

страницата на Комисията за защита на личните данни. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № МИ-14-4/05.03.2024 г. е 

постъпило искане от кмета на община Провадия за отваряне на 

запечатано помещение, в което се съхраняват изборни книжа и 

материали от различни видове избори, с цел прибиране на книжата и 

материалите от насрочените за 10 март нови избори за кмет на 

кметство Житница и кмет на кметство Черноок. 
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Тъй като в сутрешната част на заседанието приехме Решение 

№ 3009-МИ относно отваряне на запечатани помещения, определени 

за съхранение на изборни книжа и материали от различни видове 

избори с цел прибирането на книжата и материалите от нови и 

частични избори, насрочени за 10 март тази година, предлагам това 

искане да остане за сведение. Решение № 3009-МИ вече е 

публикувано на интернет страницата на Централната избирателна 

комисия, така че заинтересованите кметове могат да се запознаят с 

реда, който е определен с решението. 

И още една преписка за сведение – вх. № МИ-15-

231/29.02.2024 г. от ОИК – Стара Загора, с която ни изпращат 

документи по образувано административно производство по повод 

подадено заявление от Общинския съвет Стара Загора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Георгиева, 

заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, като свързан 

доклад към доклада на колегата Стойчева ви докладвам вх. № МИ-

14-5/06.03.2024 г. писмо, което сме получили от Община Две 

могили, което касае вземане на решение за отваряне на 

помещението, в което се съхраняват изборни книжа и материали от 

избори, произведени през 2023 г. и в същото помещение ще бъдат 

прибрани изборните книжа и материали от предстоящия нов избор 

за кмет на кметство Могилино в община Две могили. Както стана 

ясно, Централната избирателна комисия прие решение в този 

смисъл, така че това писмо го докладвам за сведение. 

Докладвам ви и вх. № НС-14-2/05.03.2024 г.– писмо от кмета 

на община Елхово, с което ни съобщава, че във връзка с изтеклия 

срок за съхранение на изборни книжа и материали от проведените 

избори за народни представители на 4 април 2021 г., 11 юли 2021 г. 

и 2 октомври 2022 г. иска от Централната избирателна комисия 

становище относно предприемане на действия по отваряне на 

помещенията, архивиране и унищожаване на изборните книжа и 

материали от изброените избори. 
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Колеги, предлагам ви да изпратим до кмета на община 

Елхово писмо, с което да го уведомим, че отварянето на 

помещенията, в които се съхраняват изборни книжа и материали с 

цел извършване на експертиза, архивиране и унищожаване на 

неценни такива с изтекъл срок на съхранение съгласно чл. 287, ал. 8 

от Изборния кодек, се извършва на основание Решение № 

1750/10.03.2023 г. на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № НС-04-02-

330 – писмо от ОД на МВР – Пловдив, с което искат да им 

предоставим информация за решенията, с които са назначени 

членовете на Районна избирателна комисия в Седемнадесети 

изборен район – Пловдивски, в изборите за народни представители 

на 2 април 2023 г.  

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до ОД на 

МВР – Пловдив. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви с вх. № ПВР/НС-9-

6/06.03.2024 г. постановление за прекратяване на наказателно 

производство от Районна прокуратура – Варна. С постановлението е 

прекратено наказателно производство по чл. 168, ал. 2 от 

Наказателния кодекс поради липса на достатъчно доказателства за 

извършено престъпно деяние. 

Предлагам постановлението да не бъде обжалвано. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Докладвам писмо от 

Следствен отдел при Софийска градска прокуратура с вх. № МИ-9-

34/05.03.2024 г., с което се иска да бъде предоставена информация за 

две лица.  

В тази връзка в папката с мои инициали се намира проект на 

отговор с проектен номер 9159, който предлагам след запознаване да 

бъде приет и изпратен. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението за отговор до Софийска градска прокуратура, имате 

ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 
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ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Още веднъж уточнявам, че сега 

приехме проекта писмо до Софийска градска прокуратура, 

Следствен отдел. 

Сега докладвам проект на писмо до общинските избирателни 

комисии в Стамболово и в Кърджали по повод на постъпило писмо 

от ОД на МВР – Хасково, с вх. № МИ-04-02-16/29.02.2024 г. 

Писмото е с проектен номер 9145. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, подлагам 

на гласуване проектен номер 9145. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Последно докладвам за сведение 

писмото, докладвано в предишното заседание, с вх. № МИ-15-

238/05.03.2024 г. от Общинска избирателна комисия – Каварна. 

Писмото остава за сведение след проведен разговор с председателя 

на ОИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ви докладвам – с вх. № МИ-01-16/07.03.2024 г. сме получили 

преписи от Указ № 53 и Указ № 54 от 6 март на президента на 

републиката. 

С Указ № 53 е насрочен нов избор за кмет на община 

Панагюрище, област Пазарджик на 23 юни, а с Указ № 54 е  

насрочен частичен избор за кмет на кметство Главаци, община 

Криводол, област Враца на 23 юни. Докладвам ги за сведение и ще 

бъдат публикувани в съответната секция на интернет страницата на 

Централната избирателна комисия. 

С вх. № ЦИК-03-5/06.03.2024 г. сме получили писмо от 

главния секретар на Министерския съвет, адресирано и до други 

държавни органи и администрации. Писмото е относно 

централизирана кампания за студентски стажове в държавната 
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администрация за 2024 г. Докладвам го за запознаване и обсъждане 

в работна група. 

Докладвам ви вх. № ЦИК-07-20-1/05.03.2024 г. На 6 март под 

същия номер е постъпил превод на документа от Централната 

избирателна комисия на Украйна. Докладвам го за сведение. Моля 

да се запознаете с писмото. 

Следващият ми доклад е с вх. № ЦИК-09-62/05.03.2024 г. – 

докладна записка, относно предложение за провеждане на процедура 

за подбор за заемане на длъжността „счетоводител“ в звено 

„Финансово-счетоводна и стопанска дейност“ в дирекция 

„Администрация“. 

Колеги, тази преписка е по повод прекратяването на 

трудовото правоотношение със служителя, заемащ длъжността 

„счетоводител“, считано от 12 март, и с оглед осигуряване на 

нормална работа на счетоводството.  

Към докладната записка е приложен проект на обява за 

извършване на подбор за заемане на длъжността „счетоводител“ и 

публикуването й както на интернет страницата на ЦИК, така и на 

другите места, където обичайно публикуваме обяви за работа. 

Приложен е проект на методика за провеждане на процедурата и се 

прави предложение ЦИК да вземе решение за обявяване на 

процедурата за подбор, като ви предлагам да одобрим обявата и 

методиката, приложени към докладната записка. 

Приложена е и длъжностна характеристика за длъжността 

„счетоводител“, която е одобрена през 2018 г. и не се налага 

изготвянето на нова, тъй като имаме такава, изработена за 

длъжността „счетоводител“. Срокът за подаване на документи е до 

22 март включително и се определя минимален размер на основно 

трудово възнаграждение съобразно посоченото в обявата. 

Колеги, имате ли изказвания и други предложения? Само за 

яснота предложението е за обявяване на подбор за заемане на една 

щатна бройка за длъжността „счетоводител“. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Следващият ми доклад – с вх. № ЦИК-09-63/06.03.2024 г. е 

постъпила докладна записка от администрацията на ЦИК относно 

провеждане на общо събрание за утвърждаване на средства за фонд 

СБКО за 2024 г. 

Колеги, съгласно чл. 39, ал. 2 от Постановление № 13 от 

29 януари 2024 г. за изпълнението на държавния бюджет за 2024 г. 

средствата за социално-битово и културно обслужване на персонала 

в бюджетните организации се определя в размер до три на сто от 

утвърдените разходи за основни заплати на лицата, назначени по 

трудови правоотношения, а се разходват през годината на базата на 

начислените средства за основни заплати. 

Съгласно чл. 39, ал. 4 от Постановлението, както и съгласно 

Вътрешните правила за формиране и използване на средствата от 

фонд СБКО начинът на използване на средствата се определя с 

решение на общо събрание на работещите в Централната 

избирателна комисия. 

Преди да бъде проведено общо събрание и да се приеме 

решение е необходимо да се утвърди размерът на средствата за 

СБКО за 2024 г. в съответствие с  разпоредбите на Постановление № 

13 от 29 януари. Досегашната практика на Централната избирателна 

комисия е да вземе решение, с което се определя размер 3 на сто от 

утвърдените разходи за основни заплати на лицата, назначени по 

трудови правоотношения. 

Към докладната записка е приложена справка относно 

плановите разходи за основните заплати в Централната избирателна 

комисия и прогнозният размер на средствата за социално-битово и 

културно обслужване. 
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Колеги, предвид изложеното ви предлагам да вземем 

решение, с което да определим размер 3 на сто от утвърдените 

разходи за основни заплати на лицата, които работят по трудови 

правоотношения в Централната избирателна комисия, за средства за 

социално-битово и културно обслужване. 

Имате ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Последният ми доклад, по-скоро предложение – в моя папка, 

подпапка има „писмо-МФ“ и ви моля да гласуваме предложението за 

писмо, с което искаме становище по изложеното в писмото от 

министъра на финансите. 

Предлагам ви да изпратим с оглед на разходите, с които се 

натоварва Централната избирателна комисия по тези съдебни 

производства, които коментирахме и в работна група. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, писмо по електронната поща 

с вх. № ЦИК-00-79-1 от 7 март е от „Архивистика“ ЕООД в две 

части.  

В едната част има отчет относно изпълнението на договора за 

обработка, съхранение и подготовка за предаване на архивни 

единици от архива на Централната избирателна комисия в периода 

от 2 до 4 март включително. Посочили са лицата, които по часове на 
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съответните дати са били в сградата на Централната избирателна 

комисия за извършване на съответните дейности. Разбира се, в 

изпълнение на договора за конкретно изпълнените дейности ще бъде 

представен конкретен отчет по-нататък – това е за сведение. 

Във втората част посочват отново лица, служители на фирма 

„Архивистика“ ЕООД, които е необходимо да получат достъп и 

възможност за извършване на дейности в сградата на Централната 

избирателна комисия в периода 9 – 10 март тази година. В тази 

връзка имаме протоколно решение, че следва да ни уведомяват 

поименно за лицата, за да може да се оформи списък и да се 

предостави на звено НСО към Народното събрание за достъп до 

архива на Централната избирателна комисия, затова не предлагам да 

гласуваме ново решение, тъй като имаме протоколно решение от 

29 февруари тази година. 

Колеги, писмото, което беше докладвано в първата част на 

заседанието до общинските избирателни комисии с копие до 

кметовете с частични и нови избори на 10 март, за улеснение на 

колегите с оглед комплектуване на документите за предаване на 

Централната избирателна комисия да им изпратим формуляра на 

протокола, който, изрично да посочим, че ще се попълни в 

Централната избирателна комисия. 

По отношение на устройствата за видеонаблюдение не съм 

сигурна дали изобщо да имаме някакво указание, тъй като ние не 

сме получили никаква информация от компетентния орган – 

министъра на електронното управление, затова, ако искате, тази част 

да отпадне от проекта на писмо. 

В приложения проект на протокол предлагам първа и втора 

точка да са в единствено число, защото касае почти всички с 

изключение на една ОИК, а още повече, ние ще посочим и броя на 

съответните документи. 

Предлагам да изпратим това писмо с приложенията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания? Няма. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Колеги, продължаваме с пета точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ИЗКЛЮЧВАНЕ НА 

ОРГАНИЗАЦИЯ ОТ СЪСТАВА НА ОБЩЕСТВЕНИЯ СЪВЕТ КЪМ 

ЦИК. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали се намира проект на решение, свързано с членовете 

на Обществения съвет към ЦИК. Знаете, че няколко пъти 

обсъждахме една преписка – преписките са няколко, във връзка с 

членството в Обществения съвет на Института за модерна политика 

и Асоциацията на младите юристи.  

На 29 ноември, както е предвидено по правилата, до 

Обществения съвет е изпратено писмо, с което се заявява заличаване 

на членството на Института за модерна политика и Асоциация на 

младите юристи от Обществения съвет, тъй като тези организации 

не са пререгистрирани в Търговския регистър и в Регистъра на 

юридическите лица с нестопанска цел, както изисква Законът за 

юридическите лица с нестопанска цел и са прекратили 

съществуването си. Тъй като писмото е изпратено от 

представляващия двете организации в Обществения съвет, 

изпратихме писмо и до представляващия организациите към 

момента на включването им като членове на Обществения съвет, а 

именно към 2014 г. По телефона след разговор, тъй като нямаше 

отговор на писмото, имаме съгласието на господин Борислав Цеков 

да бъдат заличени и двете организации, които общо и заедно са член 

на Обществения съвет. Писмото от двете граждански организации е 
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препратено от Обществения съвет към ЦИК с писмо вх. № ЦИК-12-

49/08.12.2023 г.  

Извършена е служебна справка, както казах, че действително 

тези организации не са пререгистрирани. Съгласно изложеното и на 

основание т. 3.2, предложение второ и трето от Правилата за 

дейността на Обществения съвет ви предлагам да вземем решение, с 

което да изключим от състава на Обществения съвет Институт за 

модерна политика и Асоциация на младите юристи. Тъй като в 

правилата е уредена само възможност за изключване на 

организация, а не за заличаване, затова предлагам този текст в 

диспозитива. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3010/07.03.2024 г. 

 

Госпожо Стоянова, заповядайте в точка трета: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, в днешна папка може да 

погледнете проект на решение по повод жалба, която ви докладвах в 

предишно заседание за сведение и запознаване. 

В Централната избирателна комисия постъпи писмо от ОИК 

– Плевен, с наш вх. № МИ-15-237, в което е приложена цялата 

преписка по постъпила жалба срещу тяхно Решение № 263-МИ от 

29 февруари. Впоследствие в Централната избирателна комисия с вх. 

№ МИ-15-237-1 от 1 март постъпи и жалба от жалбоподателя срещу 

решението на ОИК.  

Преписката е комплектувана в цялост и в жалбата се иска да 

бъде отменено Решение № 263-МИ на ОИК – Плевен. Тъй като 
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жалбата е подадена в срок от процесуално и материално правно 

легитимирано лице, считам, че същата е допустима. При 

разглеждане на преписката и приложените към нея доказателства и 

наличните онлайн, на публичните сайтове на ОИК, община Плевен, 

Общински съвет Плевен и РУО – Плевен, считам, че жалбата е 

основателна. 

В това решение става ясно, че същото е постановено по повод 

постъпил сигнал в ОИК, в който сигнал се твърди, че на избрания 

общински съветник следва да му бъдат прекратени правомощията, 

тъй като същият заема и длъжността „директор“ на СО „Данаил 

Петков“ – Плевен. В този смисъл се предполага наличие на 

несъответствие по смисъла на чл. 30, ал. 4, т. 4 от ЗМСМА. 

След като се запознах с Правилника за дейността на 

въпросното средношколско общежитие, където е уточнен статутът 

на същото, съответно относимата правна уредба по отношение на 

тези институции, и във връзка с чл. 15 от ЗМСМА, където е дадена 

ясна дефиниция на термина „общинска администрация“, считам, че 

заеманата от жалбоподателката длъжност „директор на СО“ не е 

щатна длъжност  в общинската администрация по смисъла на Закона 

за местното самоуправление, местната администрация и местната 

власт. 

В тази връзка липсва основание за образуване изобщо на 

производство по установяване на факти и обстоятелства относно 

наличие или липса на несъвместимост по отношение на лицето, 

подало жалбата. В този смисъл считам, че Общинската избирателна 

комисия не е следвало да образува производство и да се произнася с 

оспореното решение, поради което ви предлагам да постановим 

решение с диспозитив, с който отменяме Решение № 263-МИ от 

29 февруари на ОИК – Плевен, и върнем преписката на ОИК с 

изрични указания за прекратяване на образуваното производство. 

Това е предложението ми за решение.  

Може да се запознаете с проекта, в който съм посочила 

включително и нормативните актове, на база на които е изведено 
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заключение по отношение на липсата на несъвместимост в смисъла, 

който досега коментирах. Предложението е с проектен номер 3853-

МИ. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания, предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 3011-МИ/07.03.204 г. 

Колеги, имате ли други доклади? 

Госпожо Стоянова, заповядайте в точка четвърта от дневния 

ред. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, отново връщам на доклад 

преписката с вх. № НС-06-13. Предполагам, че вече сте се запознали 

с приложените документи. Това е по повод питането на кмета на 

община Враца с искането му за отваряне на помещение, в което се 

намират изборни книжа от проведени избори. 

Предложението ми е да му се отговори, че в конкретната 

хипотеза по искането, което той цитира и прилага, отварянето на 

това помещение може да стане само на база на т. 1 от Решение № 

1750 от 10 март на ЦИК, а именно по разпореждане на съдебните 

органи или по искане на разследващ орган по чл. 52 в присъствието 

на длъжностни лица от общинската администрация, определени със 

заповед на кмета на съответната община. Това е предложението ми 

за отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля да гласуваме предложението.. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, с призовка вх. № МИ-08-9-2 от 

днешна дата по административно дело № 195/2023 г. на 

Административен съд – Добрич, ни се връчва Разпореждане № 404 

от 28 февруари за поредната смяна на вещото лице по делото. По 

мои спомени това е четвърто вещо лице, което се назначава. 

Заседанието по делото се отсрочва за 2 април. Докладвам ви го за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, поради 

изчерпване на дневния ред закривам заседанието на Централната 

избирателна комисия и насрочвам следващото заседание за вторник, 

12 март 2024 г., от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 15,45 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 


